

Message de la Direction – Vacances du 22/02 au 01/03 – 11/02/2020

Chers parents,

Suite à la tenue d'un vote électronique du conseil d'établissement lundi 10/02/2020, nous vous informons que les vacances initialement prévues du 7 au 15 mars 2020 **auront lieu du 22 février au 1^{er} mars 2020**. Par conséquent, pendant cette période l'enseignement à distance sera suspendu.

22 personnes ont pris part au vote sur 23 membres.

La proposition a recueilli :

21 votes favorables

1 abstention.

Nous sommes conscients des efforts que chacun fait pendant cette période de fermeture administrative et de la flexibilité dont vous faites preuve pour vous adapter aux circonstances qui s'imposent à l'ensemble des écoles.

Avec nos remerciements renouvelés pour votre soutien.

Très cordialement,

Dear colleagues

*Following an electronic vote of the school council today, it has been unanimously decided that the school holidays initially scheduled from March 7th to March 15th 2020 would now take place from **February 22nd to March 1st 2020**. As a consequence distance learning will be suspended during this period.*

22 members out of 23 took part in the vote.

The votes are distributed as such:

21 Yes

1 Abstain

We acknowledge the efforts everyone of you is making during this period and how flexible you are to adapt to the particular times we are living as a school.

We would like to express our gratitude for your continued support.

Yours sincerely,

Anne-Sophie GOUIX
Proviseur / *Principal*

David PECHOUX
Directeur Exécutif / *Executive Director*

Campus de Qingpu

350 Gaoguang Road, Qingpu District, Shanghai

上海市青浦区徐泾镇高光路 350 号

Tel: (86 21) 3976 0555

Campus de Yangpu

788 Jiang Wan Cheng Road, Yangpu District, Shanghai

上海市杨浦区江湾城路 788 号

Tel: (86 21) 6897 6589